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Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	d.11/12	2021	
• Referat godkendt uden bemærkninger.  
  
Nyt	fra	formanden	
	•		Stormene Malik og Nora har betydet store skader i vores område 
med utrolig mange væltede træer, afrevne grene og skader på huse, 
udhuse og carporte. For at give alle mulighed for at få ryddet op på 
deres grund, har bestyrelsen derfor besluttet at udskyde perioden, 
hvor der kan udlægges til flisning. Sidste dato er nu d.20/3.  
I	den	forbindelse	gøres	endnu	en	gang	opmærksom	på,	at	der	
IKKE	må	udlægges	rødder,	stød	og	kompost	–	det	SKAL	køres	
væk.	Evt	til	genbrugspladsen	ved	Rudbjerghallen.	
•	“Skilteskoven” ved stamvejene skal reduceres, så det bliver mere 
overskueligt. Formanden retter henvendelse til Park & Vej. 
• Infotavlerne skal udskiftes i år – tilbud indhentes. 
• Preben har sagt ja til at slå rabatter, stier og boldbane igen i år. 
Super dejligt - bestyrelsen takker mange gange. 



• Hjørnerne på vores stikveje er efterhånden så ødelagte af de 
tonstunge renovationsvogne, der skærer ind over rabatterne, at der 
skal gøres noget radikalt. På sidste bestyrelsesmøde drøftedes  
muligheden for at Boye(bondemand) kunne klare det med en 
vejhøvl, men det menes ikke at være nok. Der indhentes derfor 
tilbud fra et professionelt vej/asfalt firma. 
 
• Det er stadig et problem med løsgående hunde i området og med 
hundelorte, der ikke fjernes fra stier og veje. 
      
Nyt	fra	kassereren	
•	Årsregnskabet for 2021 er gennemgået af foreningens 2 
bilagskontrollanter. Det ser fint ud. Færre udgifter end budgetteret. 
Regnskabet udsendes sammen med indkaldelse til 
generalforsamling. 
• I 2022 må der påregnes flere udgifter til flisning pga de 2 storme 
og til fældning af alle de døde træer i vores lille skov ved 
legepladsen. Ligeledes må der påregnes en betragtelig udgift til 
reetablering af hjørnerne på samtlige stikveje. 
 
Nyt	fra	bestyrelsesmedlemmer	
• Ikke noget nyt mht opgradering af legepladsen. 
• Flere medlemmer kunne godt tænke sig, at der igen laves  
loppemarked.  
 
 Generalforsamling	
• På den kommende generalforsamling d. 30/4 i Rudbjerghallen vil 
bestyrelsen bla fremlægge forslag til vedtægtsændring mht 
vederlag. For at en vedtægtsændring kan godkendes, kræves der iflg 
vedtægterne, at mindst halvdelen af medlemmerne er til stede og 
afgiver deres stemme, og at forslaget godkendes med mindst 2/3 af 
de afgivne stemmer. Da vi ikke regner med så stort et fremmøde 
indkaldes til extraordinær generalforsamling på samme dag, hvor 
forslaget evt kan godkendes. Det kræver at 2/3 af de fremmødte 
stemmer for. Der vil være en pause på 15-30 min. mellem de 2 
generalforsamlinger.  



	Evt.	
•	Intet	at	behandle	
	
Næste	ordinære	bestyrelsesmøde	21/5	2022	hos	Annelise	(128)	
			
De	bedst	hilsner	Annelise,	sekr	


